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Aanwezig:  
Aaike Kamsteeg                             - voorzitter 
Marika Slingerland  - namens Alblasserdam 
Tjipke van der Plaats  - namens Dordrecht 
Els Engbers   - namens Hendrik-Ido-Ambacht 
Jacques van de Minkelis - namens Hardinxveld-Giessendam 
Ineke Robart   - namens Papendrecht 
Piet de Keijzer   - namens Sliedrecht 
Max van de Pol   - namens Zwijndrecht 
Herman Nieuwstraten   - voorzitter Cliëntenraad Regio Drechtsteden (CRD) 
Mariëtte Teunissen  - beleidsondersteuner vanuit Zorgbelang Inclusief 
Linda Vonk-van der Graaf - SDD 
Alex Buchinhoren  - SDD  
 
Afwezig:  
 

Agenda-
punt 

Onderwerp/discussie/afspraken 
 

1.  Verslag vergadering 9 januari wordt vastgesteld.  
 

2.  In gesprek met de SDD 
 
Update Stroomlijn: er zijn nog problemen met het doelgroepenvervoer. In een kort tijdsbestek is de 
nieuwe vervoerder gestart en rijdt nu nog, voor een deel, met oudere bussen. Daarnaast zijn er nieuwe 
chauffeurs die de route moeten leren kennen. De SDD stelt plannen op voor de korte en langere 
termijn. Stroomlijn is bezig met het vervangen van de dieselbussen door elektrische bussen. Deze 
bussen zijn kleiner en hebben geen elektrische tillift. Daarnaast is de keuze beperkt.  
 
Legitimeren: de nieuwe vervoerder rijdt nog met busjes zonder het logo. Als chauffeurs dan klanten op 
komen halen, is het niet duidelijk dat zij van de Drechthopper zijn. Belangrijk dat de chauffeurs zich 
ongevraagd legitimeren. Alex geeft dit door aan Stroomlijn. 
 
Maatregelen zijn nu nodig, maar mogelijk zijn er andere oplossingen. Bijvoorbeeld de heenreis moet 
24 uur van tevoren geboekt worden en de terugreis kan korter van tevoren geboekt worden. Het 
gebruik van de Wijkhopper wordt gestimuleerd. Er zijn intussen luxere/comfortabelere modellen. 
 
Update wachttijden huishoudelijke ondersteuning (HO): de wachttijden/-lijsten zijn iets minder, maar 
80% van alle aanbieders heeft nog een wachttijd. 175 mensen staan nu op de wachtlijst.  
 
Herijking Wmo-beleid: vervolgnotitie herijking Wmo, Verordening Wmo SDD en toelichting op de 
verordening.  
Procedure: de sessie met de ambtenaren is geweest. Op 23 februari worden de stukken besproken met 
de afdelingshoofden maatschappelijk beleid en 20 april in het AB. In het AB wordt geen besluit 
genomen, alleen het besluit om het door te geleiden naar de colleges. In de 2de week van maart komen 
de aangepaste stukken beschikbaar. We bespreken dit op 27 maart en stellen dan een advies op. 
 
Vragen/opmerkingen nav de verordening 
 
Artikel 1.1 v: werkdocument. Is hier een vastgesteld format voor? Er is een format voor een zorgplan, 
maar daarnaast is het goed om minimale eisen te stellen aan een werkdocument. 
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Artikel 2.2 melding. Belangrijk om dit goed vast te leggen, zodat wijkteams hier niet van afwijken of het 
‘huiswerk’ opnieuw gaan doen. Dit punt kan beter in de toelichting opgenomen worden. Het gaat om 
wederzijds vertrouwen.  
 
Gemeenten mogen geen voorwaarden stellen over waar een inwoner een melding moet doen 
Inwoners kunnen naar het sociaal wijkteam, maar ze kunnen ook contact opnemen met de SDD. 
 
Artikel 4.3 individuele begeleiding: omschrijven wat lichtere vormen van begeleiding zijn, anders 
ontstaat er verwarring. Dit wordt opgenomen in de toelichting. 
 
Artikel 4.10.4: zijn combi-investeringen mogelijk? Het systeem van de SVB kan dit nog niet aan. 
Hopelijk kan het in het nieuwe systeem wel. Het is belangrijk dat er één plan met één budget is, dan 
voelen alle partijen zich verantwoordelijk. 
 
Meer naar de voorkant: het is de vraag hoeveel mensen gebruik kunnen maken van een algemene 
voorziening? De SDD is bezig om per gemeente (en samen met deze gemeente) te kijken welke 
maatwerkvoorzieningen vervangen kunnen worden door algemene voorzieningen.  Zo ontstaat er een 
beter/concreter beeld. Lichtere vormen van individuele begeleiding (IB) en dagbesteding (DB) kunnen 
naar de algemene voorzieningen, zoals een Odensehuis. De SDD geeft geen indicaties voor IB 0 of 1 
meer af zonder dat het sociale wijkteam heeft meegekeken. Mogelijk is een algemene voorzieningen 
ook passend. Een inwoner kan altijd een aanvraag doen, de SDD is dan verplicht een onderzoek te 
doen.  De SDD zal de inwoner wel attenderen op de algemene voorziening als die er is en als die ook 
passend zou zijn. 
Consulenten die vooral IB en DB indiceren, zijn minimaal een dagdeel in een wijkteam aanwezig, zodat 
ze beter weten welke algemene voorzieningen er lokaal zijn. 
 
Mantelzorgzorgvergoeding: de woonplaats van de cliënt is bepalend. Hier vraag je de vergoeding aan.  
 
Toezicht op de regels: er zijn geen veranderingen.  
 
Normaliseren: dit is een soort cultuuromslag, zowel voor klanten/cliënten als voor professionals/ 
sociaal wijkteam. Het vraagt een andere instelling en dat kost tijd.  
 
Vervoer 

• We verwachten dat het verhogen van de eigen bijdrage niet zal leiden tot veel minder gebruik. 
Mensen hebben geen keus.  

• Promoot het vervoer in de daluren. Maak de spits duurder en de daluren goedkoper.  

• Koppelen aan het ov-tarief is een politieke keuze. De Hopper is goedkoper dan het ov, maar 
mensen die met de Hopper reizen hebben geen keuze. Daarnaast is het een kwetsbare groep, 
met over het algemeen een laag inkomen. Verder is er minder ov in de wijken. Integratie 
Hopper en ov is een interessante ontwikkeling (voor de mensen die met ov kunnen reizen). 

• Aantal kilometers van 2000 naar 1500. De meeste klanten komen niet boven de 1500 
kilometer. Als het nodig is, kunnen ze meer kilometers maken. 

• Valys versoepelt de maatregelen per 1 maart: voor reizen op maandag, dinsdag, woensdag en 
donderdag moet de klant de heen- en terugreis uiterlijk om 18.00 uur de avond voor de reis 
reserveren.  Voor reizen op vrijdag, zaterdag of zondag moet de klant de heen- en terugreis 
minimaal 24 uur van tevoren reserveren. 

 
Was en strijkservice: wordt uit de HO gehaald. Klanten gaan er apart voor betalen, dat komt boven op 
het abonnementstarief. Gemeenten mogen een tegemoetkoming vragen voor algemene 
voorzieningen. De kosten die klanten gaan betalen voor de was- en strikservice zijn hetzelfde als de 
kosten die ze zouden betalen voor energie/water, hier is het tarief op gebaseerd. 
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3 (Verbreding van de) Regionale Adviesraad 
 
Stand van zaken opvolging ondersteuning: toelichting Aaike. Per 1 april is Jeanet Moerings 
aangenomen bij Zorgbelang Inclusief. Ze neemt de ondersteuning van Mariette over. 
 
Jaarverslag en afrekening 2022 worden vastgesteld.  
 
Ter informatie: advies bestuursopdracht, 25-1-23. 
 

4 Els Engbers geeft een toelichting op de Beleidsadviesraad Jeugd/Wmo Hendrik-Ido-Ambacht:  
Tot 2020 was de Beleidsadviesraad  (BAR) Hendrik Ido Ambacht bemenst door vertegenwoordigers van 
diverse organisaties in HIA. Sindsdien zijn er leden benoemd die onafhankelijk zijn van deze  
organisaties.  Er is toen gezocht naar leden die diverse interesses en vaardigheden hebben. De leden 
hebben wel relaties met maatschappelijke organisaties, zoals vluchtelingenwerk. Er is door deze 
wijziging een hele nieuwe adviesraad aangetreden, één lid is gebleven. Dit betekende dat het soms 
lastig was de weg te vinden, in wat gevraagd werd. De BAR wordt bijgestaan door een 
beleidsambtenaar, die bij nagenoeg alle vergaderingen aanwezig is.  
De gemeente moet wennen aan de adviezen van de BAR. De opmerkingen van de BAR moeten een 
inhoudelijke reactie van de gemeente krijgen. dit gebeurt veelal niet. Ze proberen zichtbaarder te zijn 
in het sociaal domein, o.a. door bij de commissievergaderingen in het sociaal domein als toehoorder 
aanwezig te zijn. Ook kennisverrijking door cursussen hoort tot de kernpunten. Verder worden er van 
diverse organisaties, bijvoorbeeld van het sociaal wijkteam, medewerkers uitgenodigd. Ook willen ze 
meer overleggen met de verschillende beleidsambtenaren. Hierdoor willen ze serieuzer genomen  
worden.   
 
De BAR bestaat nu uit 6 leden (+1 vacature) en een onafhankelijk voorzitter. De BAR zal doorgroeien 
naar een Adviesraad Sociaal Domein en uitgebreid worden naar 9 leden plus een voorzitter. De BAR 
wordt ondersteund door een zzp’er die de notulen en het jaarverslag maakt. 
 
Adviezen die het afgelopen jaar zijn gegeven: 

• verordening jeugd 

• sport voor islamitische vrouwen 

• preventieplan 
 

5 Rondvraag 

• Kunnen Wmo-consulenten een keer meelopen in het Odensehuis? Zo krijgen ze een goed 
beeld. Alex neemt deze suggestie mee. 

•  

6 Volgende vergadering: 27 maart 2023 in Hardinxveld-Giessendam. De vergadering van 22 mei wordt 
verzet naar 15 mei. 
Op 15 juni en 14 september organiseren we twee themabijeenkomsten over de verbinding jeugd, 
Wmo en P-wet. Een vervolg op de twee bijeenkomsten die we vorig jaar van Ingeborg hebben gehad. 
We nodigen de leden van de Regionale adviesraad, CRD en de lokale adviesraden uit, ook van de drie 
gemeenten die niet bij de Drechtsteden horen (Hoeksche Waard, Gorinchem en Molenlanden). Zij 
vormen samen met de Drechtsteden de jeugdhulp regio ZHZ. 
 

 
 

 

 

 

 

 

https://www.regionaleadviesraadwmodrechtsteden.nl/wp-content/uploads/2021/02/Jaarverslag-Regionale-adviesraad-Wmo-2021.pdf
https://www.regionaleadviesraadwmodrechtsteden.nl/wp-content/uploads/2023/01/Advies-Bestuursopdracht-25-1-23.pdf
https://www.h-i-ambacht.nl/Inwoners_Ondernemers/Alle_onderwerpen/Ondersteuning_en_zorg/Beleidsadviesraad_Jeugd_Wmo
https://www.regionaleadviesraadwmodrechtsteden.nl/themabijeenkomsten-over-de-wmo-en-de-participatiewet-op-15-september-en-3-november/

